
  

 

 

Beantwoording schriftelijke vragen 

 

Zaaknummer: Z-14043-VS\5452 

Nummer:  

Datum: 15 september 2016 

Datumontvangst: 8 september 2016 

Vragenstellers: Vragen uit Cie WRG 8 september 

2016 

 

 

Geachte Raad, 

 

Op 8 september jl. is in de commissie WRG het afvalbeleidsplan 2016-2020 behandeld. Tijdens 

de behandeling heeft wethouder Beimers toegezegd een aantal door raadsleden gestelde vragen 

schriftelijk te beantwoorden. 

 

  

1. Hoeveel grof vuil wordt er jaarlijks opgehaald? 

 

In onderstaand overzicht zijn de ingezamelde tonnages weergegeven tot en met 2015 

 

 
Jaar 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 

 
Tonnage 786,34 835,52 810,02 638,98 582,88 591,64 635,00 

 

 

2. Wat zijn de gemiddelde jaarlijkse kosten van het ophalen van grof vuil? 

 

Voor een inzicht in de kosten is 2015 als peiljaar gebruikt. De totale kosten voor het ophalen en 

afvoeren van het grof huisvuil in 2015 zijn €169.333. In dat jaar zijn 5.731 afspraken gemaakt 

voor het ophalen van het grof huisvuil. Dat komt neer op € 29,55 per afspraak. Een 

kanttekening hierbij is dat er in 2015 nog met de hoge verwerkingskosten voor restafval  

gerekend is. Na omrekening met de nieuwe verwerkingstarieven van 2016 komen de kosten per 

afspraak op €20,12. 

 

 

 

 



  

 

3. Hoe kan overtreding van de regels bij het aanbieden van grof vuil gehandhaafd worden? 

 

Door extra inzet van BOA’s op aanbiedgedrag tijdens inzameldagen. Ook de afvalcoaches 

krijgen een rol om te achterhalen waarom afval niet op de juiste wijze wordt aangeboden en 

kunnen instructies geven. Bij recidive zal gehandhaafd worden conform de nog op te stellen 

sanctiestrategie (zie paragraaf 8.3 van het afvalbeleidsplan). 

 

4. Signalen hebben de raad bereikt dat er verenigingen zijn die in de knel komen als de 

gemeente stopt met het ophalen van bedrijfsafval per 1 oktober 2016. Hoe gaat de 

gemeente om met verenigingen en andere non-profit instellingen? 

 

Het maakt in principe niet uit of een vereniging en andere non-profit instellingen het 

bedrijfsafval door de gemeente of een derde laat ophalen. De kosten blijven gelijk of zijn zelfs 

lager. 

 

5. Is er een technisch systeem dat kan meten of de ondergrondse containers vol zijn. Dit om 

te voorkomen dat inwoners grondstoffen niet kunnen deponeren in de container. 

 

Elke container voor het huishoudelijk afval wordt voorzien van een vol meldsysteem waarbij er 

bij een vullingsgraad van 80% een melding wordt gedaan naar de afdeling OGB. 

 

6. Waarom is een extra BOA nodig voor handhaving afval. De gemeente beschikt toch al over 

BOA’s? 

De veranderingen in inzamelmethoden vragen extra personele inzet. Binnen het takenpakket 

van de al in dienst zijnde BOA’s is onvoldoende capaciteit om deze extra in te zetten op afval.  

 

Kunt u aangeven hoe het systeem met het aanbieden van plastic heroes zakken werkt en wat de 

jaarlijkse kosten voor de gemeente zijn? 

 

Op twee manieren kunnen bewoners van Voorschoten aan de plastic heroes zakken komen. 

Deze kunnen in diverse winkels opgehaald worden of kunnen via een aanmelding bezorgd 

worden. Afhalen geniet de voorkeur vanuit kostenefficiëntie. De jaarlijkse kosten zijn begroot 

op ongeveer  € 26.000.  Voor de inrichting van het Klanten Contact Centrum zijn de éénmalige 

kosten ongeveer € 5.000. 

 

 

 

 



  

 

7. Kan overwogen worden om de beschrijving van de nieuwe situatie voor de grofvuil 

inzameling uit het afvalbeleidsplan te halen en dit onderdeel mee te nemen bij de 

uitwerking van het duurzaamheidscentrum? 

 

De tarifering van het ophalen van grof huisvuil en de regels voor het aanbieden van grof 

huisvuil zijn uit het afvalbeleidsplan gehaald. Een nadere uitwerking volgt wanneer het nieuwe 

duurzaamheidscentrum wordt gerealiseerd. De beleidsuitgangspunten verwoord in paragraaf 

5.10.2 en 5.10.3 blijven gehandhaafd. 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

secretaris    burgemeester 

 

 


